
Zápis ze 7.sch ůze Výkonného výboru RC Autoklubu ČR 
konané dne 30.11.2011 v Praze – restaurace Mondeo 

 
Přítomni: Václav Strupek, Drahoslav Hejtmánek, Miroslav Jurenka, Petr Pavlát, Jan Sonntag,  
                  Dušan Bayer, Radek Třešňák, Vladimír Šulc, Ivo Gombík 
Omluven: Vladimír Šeliga  
Neomluven: Jan Blahovský  
 
Program: 

1. Kontrola úkolů a zápisu z minulého jednání 

2. Zprávy předsedů sekcí 

3. Příprava Valné hromady RCAČR 

4.    Různé 

 

Ad. 1) President RCAČR předložil smlouvu RCAČR s pořadatelem ME v Hrotovicích.  
President RCAČR informoval o jednání s kluby dlužící za faktury RCAČR. Zároveň upozornil, že některé 
FA byly uhrazeny až v listopadu 2011, čímž budou v účetnictví vedeny jako nezaplacené v účetním 
roce 2011.  
President RCAČR vstoupil do jednání s klubem RCA Praha, předseda klubu pan Opl přislíbil písemné 

vyjádření. Dále informoval VV o nabytí právní moci rozsudku soudu ve věci zpronevěry cizího 

majetku, který odsoudil Pavla Krylla k trestu odnětí svobody na 12 měsíců s podmínkou na dobu 3 let. 

Ve smyslu rozhodnutí VV byla neprodleně podána žaloba u občansko-právního soudu. P.Kryll uhradil 

podle jeho návrhu splátek pouze dvě v termínu 27.7. a 19.8.2011.  

 

Ad. 2) Předsedové sekci informovali v krátkosti o přípravě na volby, připravovaných novinkách na rok 

2112 a vyjádřili se k materiálu Petra Pavláta ohledně licencí a členských poplatků na následující 

období. K této věci se rozvinula dosti dlouhá diskuze. S ohledem na skutečnost, že oba poplatky bude 

schvalovat Valná hromada, je nutné připravit ekonomickou rozvahu v této věci. Většina předsedů se 

shodla na tom, že by měla být cena licence za minimální hodnotu, např. 200 Kč a multilicence pro 

jezdce, kteří se chtějí zúčastnit závodů MČR ve více sekcích.  

 

Ad. 3) President RCAČR informoval přítomné o stavu přihlášek a navrhovaných kandidátů ze strany 

klubů. K dnešnímu dni je zatím přihlášeno 10 klubů, jeden klub se z VH omluvil ( RCM Hodonín). Dále 

president informoval, že obdržel dopis od předsedy kontrolní komise pana Ivo Gombíka, který 

oznámil, že pro příští volební období nebude kandidovat na žádné funkce ve VV RCAČR.  

Dále informoval o dopisu Petra Pavláta s návrhem na změny stanov. Valné hromadě budou 

předloženy navrhované změny, které budou projednány na VV při posledním jednání těsně před 

jednáním VH. Je nutné si uvědomit, že např. navrhovaná úprava v podobě zrušení bodu 1.3 platných 

stanov, by se dotkla celých stanov a jako president nemohu tento požadavek VH doporučit. 

Ad. 4) Různé  

a) President  RCAČR informoval o předané účetní uzávěrce za účetní období roku 2011 do 

31.10.2011. Dle současného stavu je výsledek hospodaření ztráta ve výši 93.406,-Kč. Okolo zprávy 

byla vedena dlouhá diskuze zaměřená spíše na otázku, jakým způsobem tuto situaci řešit. VV požádal 



presidenta, aby okamžitě kontaktoval kluby, které nemají vyrovnány závazky vůči RCAČR  i z minulých 

let. 

President zpracuje na základě předaných podkladů materiál, který bude v příštím týdnu odeslán 

jednotlivým členům VV a RK k prostudování. Dále VV požádal presidenta o projednání odkladu 

úhrady FA za účetní uzávěrku minimálně do konce února 2012.  

b) VV odsouhlasil, že předloží VH návrh, aby licence a startovné na závodech EFRA bylo bezplatné 

pouze pro Mistra ČR, nikoliv pro další dva jezdce. Toto pravidlo však může platit, v případě 

odsouhlasení VH, až od sezóny 2013. VV odsouhlasil, že zálohy na licence a startovné pro závody 

EFRA budou fakturovány RC klubům. Ten zodpovídá za účast jezdců na závodech ME a MS. 

Předsedové sekcí předají v co možné nejkratší době presidentovi podklady pro fakturaci těchto 

poplatků na RC kluby. Zajistí sekretář p.Šeliga.  

 

Příští jednání VV RCAČR se koná v pátek  9.12.2011 v Praze, hotel DUO od 19,00 hod.  
 
 

          Zapsal: Václav Strupek, president RCAČR 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


